Benjamin Fulford  May 2nd 2016

Is it time for Pope Francis to confess to involvement in Argentine dirty war and resign 

Version française corrigée plus bas


The gnostic illuminati and the US military have both told the White Dragon Society that Pope Francis must resign because of his friendship with former Argentine dictator Jorge Videla and his involvement in Argentina’s dirty war. The resignation will be the trigger for a series of dramatic changes in how this planet is run, the sources agree. “They will be writing about this thousands of years from now,” predicts gnostic illuminati grandmaster “Alexander Romanov”.

Related Pope 'Ruler of the World' to go after War Criminals?
Related Debt Forgiveness? | Pope Francis' Holy Year of Mercy could be a truly great jubilee

Romanov also said that Khazarian top Mafiosi Heinz (Henry) Kissinger had died and that there was nobody to replace him in the Khazarian power structure. We been told many times in the past that “Kisssinger is dead” only to have him appear in public shortly after we published the information. So, Mr. Kissinger, if you are still alive, please appear somewhere in public to be photographed and filmed. If he really is dead though, this would be a huge breakthrough because Kissinger has been the man behind the 60-year Khazarian mafia hijack of funds meant to be used for the benefit of this planet.

Related Kissinger Admits Plan for New World Order
Related History of The Bilderberg Group: Founded by A Nazi And Continuing The Agenda of The Nazis

This could also be why veteran career CIA and State Department officials are now handling the gold negotiations with the Dragon family in Asia, WDS sources say. The gold is already available. So, the delay comes from the people controlling the dollar printing (or inputting) facility. There are multiple meetings going on about this issue, especially in Washington DC, and these in turn are connected with the talk about having the Pope resign and Kissinger removed from the scene. More meetings on this issue continue this week.

Related Corey Goode on: Disclosure, Mass Arrests Rumor: Pope Francis signed off on what is being called a binding “Galactic Agreement” this past Sunday

In any case, if you look at the following links, you can see very clearly that, as far as the real world is concerned, Khazarian mafia control of the economy is finished. The first is a map showing in red the countries enrolled in the Asian Infrastructure Investment Bank or AIIB. You can see that apart from African nations and the Americas minus Brazil, most of the world is already on board.

http://thediplomat.com/wp-content/uploads/2015/04/thediplomat_2015-04-16_21-13-09.jpg

Related AIIB Partners with the World Bank, New World Order?

The next link shows these countries in terms of purchasing power parity (real) GDP. Again you can see the AIIB countries are overwhelmingly large in the map. The US looks huge too but, people who know the real world know that US GDP is exaggerated by about 50% through financial fluff (numbers in bank computers not connected to reality) and fake statistics so, you need to imagine it half that size.
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Related The U.S. Economy Officially Joins The Global Economic Slowdown – 1st Quarter GDP Comes In At 0.5%

The final link shows countries that have China as their number one trading partner versus those that have the US as their number one trading partner. Again you can see China has more than double the US in influence on the real world of trade.

http://2oqz471sa19h3vbwa53m33yj.wpengine.netdna-cdn.com/wp-content/uploads/2016/04/china-top-trade-partner-2x-america.png
Related First Time Ever: The Baltic Dry Index Plunges To 394 As Global Trade Grinds To A Standstill

What this means is that if the AIIB countries decide to stop accepting the US dollar, then it is game over for the Khazarian cabal in the US.

There will be an Asian Secret Society and WDS meeting this week where this will be a major topic of discussion. The WDS will propose issuing an ultimatum to the dollar controllers to either accept the future planning agency and gold deal or else be hit with financial Armageddon. Of course, in order to prevent world war 3, the US armed forces and agencies will continue to be financed in such an event. However, they will be asked to clean out the criminal filth infesting Washington DC and New York.

In fact, Pentagon sources tell us that the White House was under lock-down April 26 and 27th “as special forces led by [General Joseph] Dunford entered via tunnel to demand resignations.” We can confirm there was a lockdown of the White House those days, officially because of a “fence jumper,” but President Barack Obama has been in public since that time so we are not quite sure what resignations were demanded. Since Obama is just a house slave, this possibly ties into the Kissinger information above. Time will tell.

Related Fence Jumper Prompts White House Lockdown

In any case, there are signs financial Armageddon is coming anyway. On May 2nd (today) the US de facto state of Puerto Rico is about to default on a bond payment, which will trigger a systemic breakdown if it is allowed to happen. No doubt there will be some last minute kick the can down the road maneuvers on this. However, Atlantic City is lined up to be the next to default. After that will come others until the dyke can no longer be plugged.

Related A New Digital Cash System Was Just Unveiled At A Secret Meeting For Bankers In New York

As detailed in previous newsletters, most of the big US and European banks are already zombies, supported by nothing other than cooked books or illusions called “derivatives” that exist only inside bank supercomputers The fact that Goldman Sachs has started up a retail bank with minimum deposits of one dollar shows how desperate they are to get real money, Pentagon officials say. The Federal Reserve Board owners are still also trying to organize a bail-in which is a polite way to say steal depositor’s money. That is what three former Fed chiefs, Paul Volcker, Alan Greenspan and Ben Bernanke discussed with current chief Janet Yellen, Vice President Joe Biden and President Obama at a recent meeting at the Rockefeller center, according to several sources.

Related Emergency Meeting with Obama, Biden and Fed Chair Yellen to Discuss Failing Global Economy

This is not going to be allowed to happen. The gnostic illuminati’s Romanov says that “if we have to kill 6000 people to stop it, then that is what we will do.”


It also appears the Khazarians have already stolen whatever they could from Saudi Arabia. That is why workers from the Saudi Binladen construction company torched buses last week in frustration over not being paid wages for over 6 months.

http://www.veteranstoday.com/2016/05/01/saudi-binladin-workers-burn-company-buses-in-makkah/

There has also been a 90% drop in the number of foreign mercenaries working for ISIS for the same reason, lack of pay.

With little left to loot from Saudi Arabia, the Khazarians are now desperately trying to take over Brazil “not just to control oil and minerals, but also the vast freshwaters of the Amazon and the Guarani aquifer,” Pentagon sources say. The Bush family and their Fascist Korean Moonie friends (UN Chief Ban Ki Moon is one) bought their big ranches in Paraguay because they lie on top of this aquifer. This is one of the best places in the world to develop new agricultural land.

Related The Bush Crime Family History | Prescott Bush Helped Nazis, Kennedy Assassination, Vietnam, Reagan Assassination Attempt, and more

US Vice President Biden last week tried and failed to convince Pope Francis to stop backing beleaguered Brazilian President Dilma Rousseff. Instead, the Pope helped organize massive May day protests in support of her. Perhaps that is why suddenly two separate sources contacted this writer last week with information about Pope Francis’ alleged involvement in Argentina’s dirty war.

Related Understanding the Occult Holiday of April 30th "May Day Eve" and May 1st "May Day, Beltaine, Walpurgisnacht or Night, Festival of the Earth Mother Isis, Maypole"

It looks very much like the Nazi faction of the Khazarian mafia wants flee back to their old South American haunts before too many Americans wake up to the crimes they have committed against the United States. It is already too late for ring leaders like the Bush/Clinton crime family to flee. They will have to face justice.

Another sign things are not going well for the Nazi faction is that Gerhard Schindler, the head of Germany’s BND foreign intelligence agency, was fired last week “because he lost control of the Panama Papers,” CIA sources say. The law firm at the heart of the Panama Papers, Mossack Fonseca, was a BND asset, the sources say.

Related Whistleblower Says CIA Behind Panama Papers Leak

If this is true then the next big Panama Papers data dump may expose many senior Germans as well as the Bush clan. Perhaps even the general public will finally be told that German Chancellor Angela Merkel is Hitler’s daughter. This exposure by the Americans may be one reason why the Germans are looking East to Russia and away from the US.

The other people looking to the Russians now are the ASEAN countries who have begun military cooperation with Russia as a hedge against China and insurance in case the impending US bankruptcy creates a power vacuum in the region that would be filled only by China, CIA sources in Asia say.

The upcoming United Nations Permanent Court of Arbitration ruling on a territorial dispute between China and the Philippines is expected to rule against China because China does not recognize the court’s jurisdiction, several sources agree. In that case, the US military will use International Law as a pretext to seek cooperation with ASEAN and Russia to contain China. The only problem with this US stance, Chinese government sources point out, is that the US itself also does not recognize the tribunal. Nonetheless, a court ruling would give the US military a face saving and honorable pretext to justify its pivot to Asia.

Yet another group seeking Russian protection are the Japanese. That is because the regime put in place here after World War 2 is entirely reliant on the US. If the US goes bankrupt, that regime, mostly run by North Korean proxies, will be quickly overthrown by the native Japanese, sources at the Three Legged Crow secret society say. They point out that the current Emperor is not the real son of the Emperor Hirohito because Hirohito did not want to have his real son fall into the hands of the Americans. The real son is now head of the Japanese underground opposition, the sources noted.

Related "This Is An Extremely Serious Problem" - Dollar Funding Shortage Hits Record In Japan

This is why the current Japanese government is trying to include Russia in the G7 meeting in Mie Prefecture later this month (not in April as previously reported in this newsletter). However, the Russians correctly view Abe and his regime to be Rockefeller and Rothschild slaves and are unlikely to support them, Russian sources say. “The G7 people about to gather in Mie are terrified,” illuminati “grandmaster Romanov” says. Romanov noted the illuminati still have one stolen Kursk nuclear weapon and will soon decide how to use it.

Source: http://benjaminfulford.net/2016/05/02/is-it-time-for-pope-francis-to-confess-to-involvement-in-argentine-dirty-war-and-resign/
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Le temps est-il venu pour le pape François d’avouer sa participation à la guerre sale en Argentine et de démissionner ?

Les Illuminatis Gnostiques et l’armée américaine ont tous les deux dit à la Société Dragon Blanc que le Pape François devait démissionner en raison de ses liens d’amitié avec l’ancien dictateur argentin, Jorge Videla, et de son implication dans la guerre sale de l’Argentine. Les sources sont d’accord pour dire que cette démission sera le déclencheur d’une série de changements spectaculaires dans la façon dont cette planète est administrée. « Ils vont écrire au sujet de ces milliers d’années, à partir de maintenant », prédit le grand maître des Illuminati Gnostiques, «Alexander Romanov ».

Related Pope 'Ruler of the World' to go after War Criminals?
Related Debt Forgiveness? | Pope Francis' Holy Year of Mercy could be a truly great jubilee

Romanov a également déclaré que le top Mafiosi Khazarian, Heinz (Henry) Kissinger, était mort et qu’il n’y avait personne pour le remplacer dans la structure du pouvoir Khazarian. On nous a dit de nombreuses fois dans le passé que « Kissinger est mort» pour finalement le voir apparaître en public peu de temps après avoir publié l’information. Alors M. Kissinger, si vous êtes encore en vie, s’il vous plaît apparaissez quelque part en public pour être photographié et filmé. S’il est vraiment mort cependant, ce serait une percée énorme parce que Kissinger a été l’homme derrière les 60 ans de détournement de fonds par la mafia Khazarianne, ces fonds qui étaient destinés à être utilisés pour le bénéfice de cette planète.

Related Kissinger Admits Plan for New World Order
Related History of The Bilderberg Group: Founded by A Nazi And Continuing The Agenda of The Nazis
Cela pourrait aussi être la raison pour laquelle les vétérans de carrière de la CIA et les officiels du Département d’État supervisent maintenant les négociations sur l’or avec la famille Dragon de l’Asie, selon des sources de la Société Dragon Blanc. L’or est déjà disponible. Donc, le retard vient des gens qui contrôlent les installations des presses à dollars (ou de son entrée dans le circuit). Il y a de multiples réunions en cours à ce sujet, en particulier à Washington DC, et celles-ci sont en contrepartie reliées aux rumeurs de la démission du Pape et de la sortie de scène de Kissinger. Plus de réunions se tiendront cette semaine autour de cette question.

Related Corey Goode on: Disclosure, Mass Arrests Rumor: Pope Francis signed off on what is being called a binding “Galactic Agreement” this past Sunday
Quoi qu’il en soit, si vous regardez les liens suivants, vous allez voir très clairement que, pour autant que le monde réel soit concerné, le contrôle de la mafia Khazariane sur l’économie est terminé. La première est une carte montrant en rouge les pays inscrits à la BAII, la Banque Asiatique d’Investissement en Infrastructure. Vous pouvez voir que, en dehors des pays d’Afrique et des Amériques moins le Brésil, la majorité des pays du monde sont déjà à bord.

http://thediplomat.com/wp-content/uploads/2015/04/thediplomat_2015-04-16_21-13-09.jpg
Related AIIB Partners with the World Bank, New World Order?


Le lien suivant montre ces pays en termes de parité de pouvoir PIB (réel). Encore une fois, vous pouvez voir que les pays BAII sont extrêmement importants sur la carte. Les États-Unis ont l’air énorme aussi, mais les gens qui connaissent le monde réel savent que le PIB américain est exagéré d’environ 50 % grâce à du gonflage financier (les chiffres dans les ordinateurs des banques ne reflètent pas la réalité) et des statistiques faussées, vous devez l’imaginer deux fois plus petit.
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http://www.viewsoftheworld.net/wp-content/uploads/2010/11/gdpppp2010.jpg
Related The U.S. Economy Officially Joins The Global Economic Slowdown – 1st Quarter GDP Comes In At 0.5%
Le lien final montre les pays dont la Chine est le partenaire commercial numéro un par rapport à ceux qui ont les États-Unis comme partenaire commercial numéro un. Encore une fois, vous pouvez voir que la Chine a plus que le double de l’influence que les États-Unis sur le monde réel du commerce.

http://2oqz471sa19h3vbwa53m33yj.wpengine.netdna-cdn.com/wp-content/uploads/2016/04/china-top-trade-partner-2x-america.png
Related First Time Ever: The Baltic Dry Index Plunges To 394 As Global Trade Grinds To A Standstill
Ce que cela signifie, c’est que, si les pays BAII décident de cesser d’accepter le dollar Américain, alors le jeu est fini pour la cabale Khazariane des États-Unis.

Il y aura une réunion de la Société Secrète Asiatique et la Société Dragon Blanc cette semaine où ce sera un important sujet de discussion. La Société Dragon Blanc proposera un ultimatum aux contrôleurs du dollar, soit accepter la future agence de planification et l’accord sur l’or ou bien être frappé par un Armageddon financier. Bien sûr, advenant un tel cas, dans le but d’empêcher la 3e Guerre Mondiale, les forces armées et les agences américaines continueront d’être financés. Cependant, ils seront invités à nettoyer la saleté criminelle qui infeste New York et Washington DC.

En fait, les sources du Pentagone nous disent que la Maison Blanche a été fermée les 26 et 27 avril « alors que les forces spéciales dirigées par le [Général Joseph] Dunford y sont entrées par le tunnel pour exiger des démissions ».  Nous pouvons confirmer qu’il y avait un verrouillage de la Maison Blanche ces jours-là, officiellement à cause d’une intrusion de quelqu’un « passant par-dessus la clôture », mais le président Barack Obama a été vu en public depuis ce moment-là, donc nous ne sommes pas tout à fait sûrs quelles démissions auraient été exigées. Étant donné qu’Obama est juste un esclave domestique, ceci se relie peut-être aux informations ci-dessus au sujet de Kissinger. Le temps nous le dira.

Related Fence Jumper Prompts White House Lockdown
Quoi qu’il en soit, il y a des signes qu’un Armageddon financier s’en vient de toute façon. Le 2 mai (aujourd’hui), Porto Rico, État de facto des États-Unis, est sur le point de faire défaut sur un paiement d’obligations, ce qui déclenchera une rupture systémique, si ceci est autorisé à se produire. Nul doute, il y aura quelques dernières manœuvres de coups  de pieds sur la route de la descente à ce sujet. Cependant, Atlantic City est aligné pour être le prochain en problématique. Après cela, il en viendra d’autres jusqu’à ce que la digue ne puisse plus tenir.

Related A New Digital Cash System Was Just Unveiled At A Secret Meeting For Bankers In New York
Comme il a été détaillé dans les bulletins précédents, la plupart des grandes banques américaines et européennes sont déjà des zombies, car soutenues uniquement que par des chiffres dans les livres ou des illusions concoctées, appelées « produits dérivés », qui n’existent qu’à l’intérieur des supercalculateurs bancaires. Le fait que Goldman Sachs ait démarré une banque de détail avec des dépôts minimums d’un dollar démontre à quel point ils sont désespérés pour obtenir de l’argent réel, disent les responsables du Pentagone. Les propriétaires de la Réserve Fédérale continuent aussi à essayer d’organiser le système de cautionnement (bail-in) qui est une façon polie de dire, système pour voler l’argent des déposants. Voilà ce que trois anciens chefs de la Fed, Paul Volcker, Alan Greenspan et Ben Bernanke ont discuté avec la chef actuelle Janet Yellen, le vice-président Joe Biden et le président Obama lors d’une réunion récente au centre Rockefeller, selon plusieurs sources.

Related Emergency Meeting with Obama, Biden and Fed Chair Yellen to Discuss Failing Global Economy
Il ne sera pas permis que cela se produise. Romanov, des Illuminatis gnostiques, dit que « si nous devons tuer 6000 personnes pour arrêter ça, alors c’est ce que nous allons faire ».

Il apparaît également que les Khazarians ont déjà volé tout ce qu’ils pouvaient de l’Arabie Saoudite. Voilà pourquoi les travailleurs de l’entreprise en construction, Saudi Binladen, ont incendié les autobus la semaine dernière, frustrés de ne pas avoir reçu leurs salaires depuis plus de 6 mois.

http://www.veteranstoday.com/2016/05/01/saudi-binladin-workers-burn-company-buses-in-makkah/
Il y a également eu une baisse de 90 % dans le nombre de mercenaires étrangers travaillant pour ISIS, pour la même raison : leur paye manque à l’appel.

Avec aussi peu qui reste à piller en Arabie Saoudite, les Khazarians tentent maintenant désespérément de reprendre le Brésil « non seulement pour contrôler le pétrole et les minéraux, mais aussi pour ses vastes nappes d’eaux douces de l’Amazonie et de l’aquifère Guarani », disent les sources du Pentagone. La famille Bush et leurs amis Coréens Moonistes Fascistes (Ban Ki Moon, le chef de l’ONU, en fait partie), ont acheté leurs grands ranchs au Paraguay parce qu’ils se trouvent au-dessus de cet aquifère. Ceci est l’un des meilleurs endroits dans le monde pour développer de nouvelles terres agricoles.

Related The Bush Crime Family History | Prescott Bush Helped Nazis, Kennedy Assassination, Vietnam, Reagan Assassination Attempt, and more


La semaine dernière, le vice-président américain, Joe Biden, a essayé, et échoué de convaincre le Pape François d’arrêter son soutien à la Présidente brésilienne, Dilma Rousseff, qui est aux abois en ces périodes. Au lieu de cela, le Pape a aidé à organiser les manifestations massives du 1er mai pour l’appuyer. C’est sans doute pourquoi tout à coup, deux sources distinctes ont contacté cet écrivain(Fulford) la semaine dernière, avec des informations sur l’implication présumée du Pape François dans la guerre sale d’Argentine.

Related Understanding the Occult Holiday of April 30th "May Day Eve" and May 1st "May Day, Beltaine, Walpurgisnacht or Night, Festival of the Earth Mother Isis, Maypole"


Il semble vraiment beaucoup que les gens de la faction Nazie de la mafia Khazariane veulent s’enfuir vers leurs anciens repaires sud-américains avant que trop d’Américains ne se réveillent quant aux crimes qu’ils ont commis contre les États-Unis. Mais il est déjà trop tard pour la fuite pour les têtes dirigeantes comme la famille du crime Bush/Clinton. Ils devront faire face à la justice.

Un autre signe que les choses ne vont pas bien pour la faction Nazie est que Gerhard Schindler, le chef du BND, l’agence de renseignement étrangère de l’Allemagne, a été congédié la semaine dernière « pour avoir perdu le contrôle des documents de Panama » (Panama Papers), disent les sources de la CIA. Le cabinet d’avocats, Mossack Fonseca, au cœur des documents de Panama, était un atout de BND, disent les sources

Related Whistleblower Says CIA Behind Panama Papers Leak
Si cela est vrai, alors la prochaine grande décharge des données des Panama Papers peut exposer beaucoup d’Allemands de top niveaux ainsi que le clan Bush. Peut-être même qu’il sera enfin dit au grand public que la Chancelière allemande, Angela Merkel, est la fille de Hitler. Cette exposition par les Américains peut être une raison pour laquelle les Allemands se tournent à l’Est, vers la Russie, et se détournent des États-Unis.

Les autres gens qui dirigent leurs regards vers les Russes sont maintenant les pays de l’ASEAN (Association des nations de l'Asie du Sud-Est - ANASE ou ASEAN) qui ont commencé une coopération militaire avec la Russie comme couverture contre la Chine, et l’assurance au cas où la faillite imminente des États-Unis ne crée un vide de pouvoir dans la région et qui ne pourrait être comblé que par la Chine, de dire les sources de la CIA en Asie.

Plusieurs sources sont d’accord pour dire que la prochaine Cour Permanente d’Arbitrage des Nations Unies, statuant sur un différend territorial entre la Chine et les Philippines, devrait se prononcer contre la Chine parce que la Chine ne reconnaît pas la compétence de la Cour. Dans ce cas, l’armée américaine va utiliser le Droit International comme prétexte pour aller chercher la coopération de l’ASEAN et la Russie pour contenir la Chine. Les sources gouvernementales chinoises soulignent que le seul problème avec cette position des États-Unis, c’est que les États-Unis eux-mêmes ne reconnaissent pas ce tribunal. Néanmoins, une décision de justice donnerait bonne figure à l’armée américaine et un prétexte honorable pour justifier leur pivot vers l’Asie.

Pourtant, un autre groupe, recherchant la protection russe, sont les Japonais. En effet, le régime mis en place ici, après la Deuxième Guerre Mondiale, est entièrement tributaire des États-Unis. Si les États-Unis font faillite, ce régime, essentiellement géré par procuration par les Nord-Coréens, sera rapidement renversé par l’habitant Japonais de souche, disent les sources de la société secrète du Corbeau à Trois Pattes. Ils font remarquer que l’empereur actuel n’est pas le véritable fils de l’empereur Hirohito parce que Hirohito ne voulait pas que son vrai fils ne tombe entre les mains des Américains. Le vrai fils est maintenant chef de l’opposition clandestine japonaise, ont déclaré les sources.

Related "This Is An Extremely Serious Problem" - Dollar Funding Shortage Hits Record In Japan
Ceci est la raison pour laquelle le gouvernement japonais actuel tente d’inclure la Russie à la réunion du G7, dans la préfecture de Mie, plus tard ce mois-ci (non pas en avril tel qu’il avait été indiqué précédemment dans ce bulletin). Cependant, selon des sources russes, les Russes ont une opinion adéquate d’Abe (du Japon) et de son régime, à savoir qu’ils sont des esclaves de Rockefeller et de Rothschild, et sont donc peu enclins à les soutenir. « Les gens du G7, qui sont sur le point de se réunir à Mie, sont terrifiés, dit « Romanov, le grand maître Illuminatis ». Romanov a noté que les Illuminatis ont encore volé une arme nucléaire Koursk, et vont bientôt décider comment l’utiliser.

Traduction Estelle P.  pour www.stopmensonges.com
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